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P R O T O K Ó Ł   Nr XXXVI/2021 

z XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej  

w dniu 15.03.2021 r. w trybie zdalnym.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1630 i trwała do godz. 1730. 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Punkt 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka otworzyła XXXVI Nadzwyczajną Sesję 

Rady Gminy Radziejowice VIII kadencji i powitała Panią Wójt Urszulę Ciężką, radnych  i 

pracowników Urzędu Gminy.  

 Stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych było 14 (nieobecny 

radny: Jakub Borowiec) 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że Sesja 

Rady Gminy została zwołana na wniosek Wójta Gminy Radziejowice w związku z 

koniecznością podjęcia uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Radziejowice. 

 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła proponowany porządek 

obrad Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Radziejowice. 

4. Zakończenie obrad. 

 

 Zastępca Wójta Artur Jankowski wyjaśnił że Gmina wystąpiła z wnioskiem o 

dofinansowanie publicznego transportu zbiorowego do Wojewody, po weryfikacji i akceptacji 

wniosku otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 450 tys zł. Jako organizator przewozów 

o charakterze użyteczności publicznej Gmina zobowiązana jest do podjęcia uchwały w 

sprawie utworzenia linii komunikacyjnych od 01.04.br.  Nowo utworzona sieć będzie się 
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składać z następujących linii komunikacyjnych: 

1) Słabomierz Wiadukt – Kuklówka Radziejowicka Szkoła p. Budy Józefowskie, Nowe Budy 

2) Radziejowice-Kubickiego – Radziejowice-Szkoła p. Zboiska, Krze 

3) Radziejowice-Kubickiego – Kuklówka Zarzeczna-Babie Lato p. Krze, Adamów 

4) Korytów Polna – Korytów Polna p. Zazdrość, Benenard  

 Radny Paweł Dymecki zapytał w jaki sposób dokonano wyboru tras komunikacyjnych 

oraz przystanków.  

Zastępca Wójta Artur Jankowski odpowiedział, że nastąpiło to po przeanalizowaniu 

dotychczasowych linii komunikacyjnych i zgłaszanych uwagach mieszkańców, jak również 

analizy przewozu dzieci do szkół.  

Pani Wójt Urszula Ciężka dodała, że brano również pod uwagę dostęp mieszkańców 

do Banku, Urzędu Gminy, Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Ośrodka Zdrowia i sklepu 

w Radziejowicach, oraz Urzędów w Żyrardowie.  

Radny Paweł Dymecki zapytał czy jest to nowa linia czy wydłużenie istniejących 

połączeń.  

Zastępca Wójta Artur Jankowski odpowiedział, że jest to połączenie nowe, na które 

Gmina złożyła wniosek i obejmuje tylko teren Gminy Radziejowice. Są to nowe połączenia, 

dużą wskazówką był dowóz dzieci do szkół. Oprócz połączeń gminnych, gmina  

współfinansuje linie: Krze-Radziejowice-Żyrardów oraz Grodzisk-Mszczonów. Porozumienie 

z Powiatem zostało już podpisane, a Gmina jest partnerem w projekcie. 

Radny Paweł Dymecki zapytał o uzasadnienie do projektu uchwały.  

Inspektor Justyna Sobczak poinformowała, że w związku z otrzymanym 

dofinansowaniem na utworzenie nowych linii komunikacyjnych, do zadań Gminy jako 

organizatora publicznego transportu zbiorowego zgodnie z ustawą o publicznym transporcie 

zbiorowym należy utworzenie linii komunikacyjnych obejmujących teren Gminy 

Radziejowice.   

Radna Jolanta Leczkowska poprosiła o wyjaśnienie  kosztów ceny biletów związanych 

z dojazdem z Benenardu do Radziejowic. 

Zastępca Wójta Artur Jankowski odpowiedział, że Gmina otrzymuje dofinansowanie w 

wysokości około 3 zł. do jednego wozokilometra, i Gmina pokrywa 10% kosztów jako wkład 

własny.  
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Radna Jolanta Leczkowska zapytała czy na przystankach będą udostępnione rozkłady 

jazdy autobusów i czy zwykły mieszkaniec może skorzystać z linii.  

Zastępca Wójta Artur Jankowski odpowiedział, że rozkłady jazdy będą 

rozpowszechnione, a linia będzie dostępna dla wszystkich mieszkańców po zakupie biletu u 

kierowcy.   

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka złożyła wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad Sesji RG dodatkowych punktów, ze względu na upływający termin ich 

rozpatrzenia. Dodała, że powyższe sprawy zostały omówione na posiedzeniach Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz do radnych zostały rozesłane stosowane projekty uchwał.  

• Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy 

Radziejowice, 

• Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez 

mieszkańców oraz właścicieli nieruchomości w miejscowości Podlasie,  

• Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji,  

• Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że  zgodnie z art. 20 ust. 4 

ustawy o samorządzie gminnym można zmienić porządek obrad zwołanej w trybie 

określonym w ust. 3 w/w ustawy stosuje się przepis ust 1a. Na zmianę porządku obrad wyraża 

zgodę wnioskodawca, czyli Wójt Gminy Urszula Ciężka.  

Pani Wójt Urszula Ciężka poinformowała, że wyraża zgodę na wprowadzenie do 

proponowanego porządku obrad Sesji RG dodatkowych punktów, szczególnie jeśli upływa  

termin rozpatrzenia w/w spraw.  

Radny Bogdan Kowalski przypomniał, że na jednej z wcześniejszych Sesji Rady nie 

można było wprowadzić żadnych zmian do porządku obrad Sesji Nadzwyczajnej.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie wniosek o 

wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad pn. Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Radziejowice. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 
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Matusiak, Paulina Partyka) 

- 4 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

wniosek przyjęto 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie wniosek o 

wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad pn. Podjęcie uchwały w sprawie 

pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez mieszkańców oraz właścicieli 

nieruchomości w miejscowości Podlasie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka) 

- 4 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień, Paweł Dymecki) 

wniosek przyjęto 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie wniosek o 

wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad pn. Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka) 

- 4 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

wniosek przyjęto 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie wniosek o 

wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad pn. Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 
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Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka) 

- 4 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

wniosek przyjęto 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

proponowany porządek obrad Sesji ze zmianami. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka) 

- 4 głosami „wstrzymującymi się” (Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, 

Paweł Dymecki) 

Porządek obrad ze zmianami zatwierdzono.  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Radziejowice. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy 

Radziejowice. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez 

mieszkańców oraz właścicieli nieruchomości w miejscowości Podlasie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Radziejowice. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 
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Radziejowice. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVI/256/2021 w załączeniu do protokołu)  

 

Punkt 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Radziejowice. Następnie poddała go pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny Paweł Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVI/257/2021 w załączeniu do protokołu)  

 

Punkt 5 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez mieszkańców oraz właścicieli 

nieruchomości w miejscowości Podlasie. Następnie poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: (podczas głosowania nieobecne radne 

Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień – brak połączenia internetowego) 

- 11 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka, Bogdan Kowalski) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny Paweł Dymecki) 
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Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVI/258/2021 w załączeniu do protokołu)  

 

Punkt 6  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji. Dodała, że w uchwale nie uwzględnia się petycji z dnia 20 grudnia 

2020r. dotyczącej podjęcia przez Radę Gminy Radziejowice uchwały w sprawie obrony 

prawdy, godności i wolności człowieka. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała  pod głosowanie 

przestawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: podczas głosowania nieobecny radny 

Bogdan Kowalski – brak połączenia internetowego) 

- 12 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny Paweł Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVI/259/2021 w załączeniu do protokołu)  

 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji. Dodała, że w uchwale nie uwzględnia się petycji z dnia 11 grudnia 

2020r. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała  pod głosowanie 

przestawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska , Urszula 

Matusiak, Paulina Partyka, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny Paweł Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVI/260/2021 w załączeniu do protokołu)  
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Punkt 8 

 

Przewodnicząca RG G. Górka zamknęła  XXXVI Nadzwyczajną Sesję VIII kadencji 

Rady Gminy Radziejowice.  

Protokołowała:             

Anna Chadryś 

 

Przewodniczący Rady Gminy Radziejowice  

 

                                      Grażyna Górka 


